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Abstract (en)
[origin: US2023143106A1] A corrector button for a watch case including a socket of axis of revolution having a threading arranged on the outer rim
of a portion intended to be fitted by screwing onto a watch case, and having a cavity extending between a first end of the socket and a second end
of the socket; a movable control rod engaged in the cavity of the socket and movable in translation along the axis of revolution, the movable control
rod including a push-rod, having a rotation organ, and a push-button rigidly connected to the push-rod. The cavity has a portion of polygonal cross-
section, and wherein the push-rod of the movable control rod includes a portion having a complementary polygonal cross-section in respect of the
portion of polygonal cross-section of the cavity, such that the rotation of the push-rod via the rotation organ drives the rotation of the socket.

Abstract (fr)
Un aspect de l'invention concerne un bouton correcteur (100) pour boîte de montre (200) comportant: une douille (110) d'axe de révolution (X-
X) présentant un filetage (11) ménagé sur le pourtour extérieur d'une portion (12a) destinée à être montée par vissage sur une boîte de montre
(200), et présentant une cavité (70) s'étendant entre une première extrémité (13) de la douille (110) et une deuxième extrémité (12b) de la douille
(110) ; une tige de commande mobile (120) engagée dans la cavité (70) de la douille (110) et mobile en translation le long dudit axe de révolution
(X-X), ladite tige de commande mobile (120) comportant une tige poussoir (20), présentant un organe d'entrainement en rotation (23), et un
bouton poussoir (30) solidaire de ladite tige poussoir (20) ; ledit bouton correcteur (100) étant caractérisé en ce que ladite cavité (70) présente une
portion (16) de section polygonale, et en ce que ladite tige poussoir (20) de ladite tige de commande mobile (120) comporte une portion à section
polygonale complémentaire de ladite portion (16) de section polygonale de ladite cavité (70), de sorte que l'entrainement en rotation de la tige
poussoir (20) via l'organe d'entrainement en rotation (23) entraine la rotation de ladite douille (110).
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